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W imieniu mieszkahc6w ulicy Bajecznej 1 proszq o posprzqtanie chodnika
(po drugiej stronie ulicy, nie przy bloku) ijezdni. Na chodniku le2y potluczone

szklo, zalegajq 6mieci; na jezdni zalega piasek. Mieszkaicy twierdzq, ze o96lnie
jest brudno, a Sp6tdzielnia Mieszkaniowa Zazamcze twierdzi, 2e jest to teren
miasta. )Xtzt4Ci*e ,6.r""clnu lt rT arclal ,Lcrtuertr/co)tJ-.J 'J *- /4Uq/ 5,LLu.(.4
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